
Zápis ze zasedaní Licenční komise ČVS dne 
12.06.2023 

 
Přítomni: J. Novotný, I. Iro 
Omluven: D. Slanina 
 
Program: 
1) Licenční řízení EX-M 
2) Licenční řízení EX-Z 
3) Různé 
 
K bodu 1: 
Přítomni se jednomyslně shodli, že předsedou Licenční komise ČVS bude pan Jakub Novotný 
 
K bodu 2: 
Přítomní projednali došlé podklady od jednotlivých družstev Extraligy mužů. Zjištěné nedostatky jsou 
komunikovány se žádostí o doplnění. 
 
K bodu 3: 
Přítomní projednali došlé podklady od jednotlivých družstev Extraligy žen. Zjištěné nedostatky jsou 
komunikovány se žádostí o doplnění. Při projednávání dodaných podkladů bylo zjištěno, že některé 
údaje dodané oddíly se nemusejí zakládat na faktech. Důvodem jsou informace obdržené ze strany již 
odešlých členů oddílů (domácí i zahraniční). Na základě těchto skutečností členové LiK nastolili otázku, 
jakým způsobem řešit obdržené podněty a skutečnosti. 
 
K bodu 4: 
Předseda LiK ČVS J. Novotný požádá Legislativní komisi ČVS a Výbor ČVS o úpravu směrnic, týkající se 
několika důležitých problémů: 

• když někdo má uznaní dluhu a splátkový kalendář podepsaný oběma stranami 

• jak to udělat, abychom věděli o všech dluzích 

• jak naložit s arbitrážemi – deklarovaná bezdlužnost a následné zjištění o dluzích starých několik 
let dozadu.  

. 
 
 
Zapsal: I. Iro 
 


